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JEDNÍM KŘÍŽKEM DÁTE CELÉMU TÝMU

11 HLASŮ!KDU-ČSL

1. Vít Beran

2. Dana Bartoňková

3. Jaroslav Suchý

4. Petr Jelínek

5. Hana Vykoukalová

6. Adam Vošmera

7. Roman Sýkora

8. Jaroslav Kozel

9. David Plešinger

10. Jiří Roháč

11. Jan Paleček

NÁŠ TÝM

PRO ŽEBĚTÍN

„Žebětín opět potřebuje jednotné a kvalitní zastupitelstvo, 
na které se může starosta vždy spolehnout. Tým, který Vám 
představujeme, přesně tyto požadavky splňuje.“

JEDNODUŠE: JEDEN KŘÍŽEK PŘED NÁZEV NAŠÍ STRANY. 

Samotný starosta ani kterýkoliv ze zastupitelů nezmůže nic. Jen tým 
schopných a pracovitých zastupitelů, kteří se umí zodpovědně 
rozhodnout pro dobro obce, je tou správnou oporou starostovi. Přitom 
všichni musí svou práci vykonávat s respektem k občanům, kteří jim při 
volbách dali svůj hlas.

Velmi dobře si to uvědomujeme, a proto jsme pro vás sestavili 
kandididátku, která se právě takovým týmem může stát.

Ve volební místnosti za plentou tak jednoduše křížkem označte celou 
kandidátku. Tak dáte hlas každému z našich kandidátů do zastupitelstva 
městské části Brno-Žebětín.



Vít Beran
55 let, starosta MČ Brno-Žebětín

Chci nabídnout Žebětínu svoje 24leté zkušenosti z vedení 
radnice a praxi z 16letého působení v zastupitelstvu města 
Brna. Žebětín potřebuje opět jednotné a kvalitní zastupitelstvo, 
na které se může starosta i v budoucnu spolehnout. Mnoho 
projektů, které je potřeba v Žebětíně dobudovat, se v současné 
době zpracovává, proto chci plynule navázat na dosavadní 
práci. Jsem připraven na další 4 roky plného nasazení pro naši 
městskou část a zlepšení podmínek pro život v Žebětíně. 
S dobrým týmem v zádech a podporou  mé rodiny dokážu opět 
hodně práce.

Dana Bartoňková
56 let, místostarostka MČ Brno-Žebětín

Mojí prioritou je udržovat a zvyšovat 
kvalitu života v naší městské části, která 
je mým domovem. Podporovat aktivní 
kulturní a společenské dění a rozšiřovat 
občanskou vybavenost tak, aby Žebětín 
byl živou městskou částí pro všechny 
generace. Při dalším rozvoji je nutné 
společně řešit potřeby občanů 
a zachovat klidný ráz městské části 
s ohledem na osvědčené hodnoty. Chci, 
aby Žebětín dobře fungoval a abychom 
byli na život zde hrdí my i naše děti.

Jaroslav Suchý
51 let, učitel, radní města Brna

Jako učiteli a bývalému sportovci mi 
v Žebětíně záleží zejména na tom, aby 
v místní mateřské a základní škole bylo 
dost místa pro spádové děti. A aby se 
rozvíjel sportovní areál Pod Kopcem. 
Působil jsem profesně v základním, 
středním, vyšším odborném 
i soukromém školství a deset let jsem 
provozoval vlastní jazykovou školu. 
V roce 1995 se mi podařilo vyhrát 
Mistrovství ČR v krasobruslení.
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Petr Jelínek
41 let, hasič

Kandiduji proto, abych pomohl při 
rozvoji naší městské části. Dohlédnu na 
podporu místních organizací a spolků 
včetně volnočasových aktivit dětí 
a mládeže. Zasadím se o obnovu 
žebětínských tradic.

Hana Vykoukalová
34 let, vedoucí kanceláře

Jsem rodačka a patriotka. Cítím, že 
mám dost sil a chci je napnout pro 
Žebětín. Chci se zasloužit o další 
dopravní stavby a vytvořit komunikační 
kanál mezi městskou částí a veřejností,
a to napříč všemi generacemi. 
V zastupitelstvu chci zastoupit mladou 
generaci, která přináší nové pohledy 
a má „tah na branku“. 
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Adam Vošmera
23 let, grafik

Chci do vedení městské části přinést 
svěží vítr a pohled mladé generace. 
Vnímám jako důležité udržovat 
tradice naší obce. Chci pomáhat rozvoji 
rodinného života a podpořím činnost 
volnočasových spolků v naší městské 
části.

Roman Sýkora
49 let, živnostník

Jsem v neustálém kontaktu s obyvateli 
naší městské části a dostávám spoustu 
podnětů ke zlepšení. Někdy se to zdají 
být maličkosti, které se ale nakonec 
ukážou jako velmi prospěšné. Podařila 
se nám společně spousta dobrých věcí 
a rád budu nápomocen dalšímu rozvoji.

6 7

Jaroslav Kozel
66 let, důchodce

Záleží mi na zlepšení životního 
prostředí, rozvoji a bezpečnosti v naší 
městské části. Zkrátka, aby se zde 
dobře žilo nám a hlavně našim dětem.

David Plešinger
47 let, vedoucí sítě prodejen

Aby Žebětín zůstal skvělým místem pro 
život, udržíme rovnováhu mezi 
rozvojem, občanskou vybaveností 
a životním prostředím. Jako doposud 
budeme přitom myslet především na 
komfort současných obyvatel.
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Jiří Roháč
49 let, obchodní zástupce

Žebětín je můj domov a moje rodina. 
Rád bych se podílel na budování 
a rozvoji našeho společného domova. 
Chci využít své znalosti informačních 
technologií pro hledání cesty 
k modernizaci obce. Nezapomínat při 
tom na tradiční a osvědčené hodnoty, 
které byly aplikovány v dlouholetém 
vývoji naší obce. Navazovat na to dobré, 
poukazovat na nedostatky a aktivně je 
řešit.

Jan Paleček
34 let, advokát

Jako místnímu rodákovi mi záleží na 
zachování hlavního benefitu Žebětína – 
kvalitním bydlení a infrastruktuře. Leží 
mi na srdci do budoucna udržet 
promyšlený stavební rozvoj městské 
části, výstavba či obnova hřišť pro děti, 
ale také vybudování zázemí pro mladé 
dospívající (např. pumptrack, parkour 
hřiště). Současně chci podporovat 
místní spolkovou činnost.
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ŠKOLSTVÍ
• Vybudování nového pavilonu se 

7 učebnami základní školy 
Otevřená.

• Výstavba další žebětínské mateřské 
školy s ohledem na potřeby 
městské části.

OBČANSKÁ
VYBAVENOST
• Podpora výstavby domu pro seniory 

na ulici Bartolomějská.

• Výstavba nového sportovního 
areálu za fotbalovým hřištěm.

• Vytvoření dalších volnočasových 
a sportovních ploch v obci a na 
sídlišti Kamechy.

EKOLOGIE A ŽIVOTNÍ 
PROSTŘEDÍ
• Pokračování ve výsadbě nových 

stromořadí a údržbě stávajících.

• Vytvoření oddychové zóny v okolí 
rybníka.

• Vybudování „parčíku“ v ulici 
U Hájovny.

• Zachování životní úrovně v městské 
části: udržením regulativů pro 
bytovou výstavbu v souladu 
s občanskou vybaveností a nároky 
na parkování.

• Pravidelný dohled nad dodržováním 
hygienických norem pro klid při 
aktivitách na automotodromu.

KULTURA A SPORT
• Rozvoj kulturního života v městské 

části. Podpora místních zájmových 
organizací a spolků.

• Zachování kulturního dědictví pro 
naše potomky: údržba památek 
a podpora žebětínských tradic 
(hody, masopust,…).

INFRASTRUKTURA
• Vybudování splaškové kanalizace: 

prodloužení v ulicí Výpadní a nově
v ulici Pod Borovníkem.

• Úspora nákladů na energie pro 
obecní budovy instalací 
fotovoltaických systémů ve 
spolupráci s městem Brnem.

• Urychlení provozu na křižovatce 
Staré dálnice směr Kohoutovice – 
Bystrc vytvořením odbočovacího 
pruhu.

• Budoucí zklidnění provozu centrem 
městské části, zejména na ulici 
Kohoutovická a Hostislavova, 
zahájením výstavby Východního 
obchvatu Žebětína.

• Oprava příjezdové komunikace 
Kohoutovická a Ostrovačická ve 
spolupráci s krajským úřadem.

• Prodloužení chodníku na ulici 
Ostrovačická po ulici Remízky.

• Rozšíření sítě cyklostezek ve směru 
Kohoutovice a Bosonohy.

• Udržení a případně zvýšení kvality 
místních i účelových komunikací.

PODPORA
PODNIKÁNÍ
• Transparentní přístup úřadu 

městské části k problematice 
veřejných zakázek.

• Podpora a rozšíření dostupnosti 
služby CzechPoint pro veřejnost 
a místní firmy.

CO CHYSTÁME

PRO ŽEBĚTÍN?



2019
• Dokončení výstavby chodníku 

k rybníku – směr Kamechy.
• Vybudování další třídy ve vestibulu 

v základní škole Otevřená.
• Předání nového vozu SCANIA 

zásahové jednotce dobrovolných 
hasičů.

• Vybudování cyklostezky od Eliotu 
po oboru Holedná.

• Dokončení projektu přístavby 
základní školy II. stupně a zahájení 
výstavby.

2020
• Vybudování a předání přístavby 

II. stupně základní školy.
• Oprava části koryta potoku před 

firmou HICON.
• Vybudování chodníku na ulici 

Dlážděná – směrem ke hřbitovu.
• Příprava projektu na vybudování 

mateřské školy na Kamechách.
• Dokončení projektu Východního 

obchvatu Žebětína.
• Oprava I části vozovky na ulici 

Dlážděná.
• Oprava propustků na účelové 

komunikaci k bažantnici.
• Zahájení stavby nové mateřské 

školy na Kamechách.

CO SE POVEDLO 
V MINULÉM VOLEBNÍM OBDOBÍ



2021
• Dokončení nástavby základní školy 

II. stupně základní školy Otevřená.
• Dokončení výstavby a otevření 

mateřské školy na Kamechách.
• II. etapa opravy vozovky na ulici 

Dlážděná směr Veselka.
• Zahájení výstavby hasičské 

zbrojnice.
• Oprava povrchu ulice Kohoutovická 

– po náměstí.

2022
• Dobudování nové hasičské 

zbrojnice.
• Vybudování nového zahradního 

domku v MŠ Žabka.
• Vybudování 11 parkovacích stání na 

ulici Za Kněžským hájkem.
• Vybudování nového sociálního 

zázemí a kolumbárií na hřbitově.
• Oprava povrchu vozovky na 

Křivánkově náměstí po ulici 
Ostrovačickou.

• Dokončení projektu odbočovací 
pruh na křižovatce Stará dálnice.

• Příprava projektu prodloužení 
chodníku na ulici Ostrovačické.

• Dokončení projektu pro stavební 
povolení kanalizace Pod 
Borovníkem.



JEDNÍM KŘÍŽKEM DÁTE PETROVI A JEH
O TÝMU

55 HLASŮ!
CHCETE, ABY SE PETR HLADÍK STAL 
PRIMÁTOREM MĚSTA BRNA?
DEJTE NA VOLEBNÍM LÍSTKU KŘÍŽEK 
CELÉ KOALICI A NEUDĚLÁTE CHYBU.

Lidovci 
a Starostové

1. Petr Hladík

2. Irena Matonohová

3. Filip Leder

4. Michal Marek

5. Jakub Hruška

6. Radomír Vondra

7. Filip Chvátal

TADYHLADIK.CZ

Politici se HLAvně nesmí bát. Je fakt rozdíl, 
když máte osobnost, která ví, co chce, a tu 
práci udělá, nebo když ji nemáte. V Brně ví 
vlastně všichni, co se musí udělat, ale pak 
těsně před koncem cuknou. Když se tohle 
změní, tak to bude super. Kdybych si 
v Brně ve volbách vybíral já, tak 
letos je to za mě Hladík. Má tah 
na bránu a nepřešlapuje na 
místě. Dostal nabídku dělat 
ministra životního prostředí 
v Praze, ale dal přednost 
Brnu a rodině. Je 
opravdovým hlasem 
rodičů a kouká do 
budoucnosti. Takového 
primátora bych Brnu 
přál.

JAN GROLICH

ZVOLTE SI PRIMÁTORA, KTERÝ

UDĚLÁ, CO JE POTŘEBA


